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Kredili sistemde son durum 

aha kılavu 
pçığını bile oku 

kredili sistemin a 
arını bilmeyen ark 

larımız var. 

ünüınüıde bir çok geliş-

G ıni üniversitede uygula
~ıan kredili eğitim sistemi 

Ana. L"nün bazı fakülte ve yük
sekokullannda da uygulanıyor. 
l 994 yılında Müh. Mim. Fakülte
si, Bilecik ve Bozüyük M.Y.0. 'u 
ile baJ·layan kredili sistem uygu
laması, Iletişiın Bil., Eğitim, Fen 
Fakültelerini ve EMYO'nun da 
katılımıyla üniversite için.~e yay
gm bir hale geldi. Ana. L'.'de 4 
yıldır uygulanan kredili sistem 
hakkında öğrenci, öğretiın ele
manian ve okul yöneticilerinin 
görü !erini aldık. 

Öğrenciler, kredili sistemin 
temel koşulu olarak gördükleri 
ders seçıne özgürlüğünün danış
mantar tarafından sınırlandırıl
dığından yakınarak, danışman
ların öğrencileri yönlendirirken 
onları daha fazla dinlemelerini 
istediler. Kayıt sırasında uzun 
kuyruklar oluştuğunu hatırlatan 
öğrenciler, bunu da yeterli kon
teıtjan .. sağlanaınaınasına bağla
dılar. Oğrenciler, zaman zaman 
zorunlu derslerini bile alama
dıklarını ve eğitim sürelerinin 
uzadığını ifade ettiler. 

Kredili sistemde bütünleme 

Kredili sistemin 
temel koşulu olarak gör
düğümüz ders seçme öz
gürlüğü danışmanlar tara-
fından sınırlandırılıyor. 

hakkının bulunmamasından ya
kınan öğrenciler, yaz okulların
da ise her ders için kontenjan 
açılmadığına i aret euileı-. 

Rapor sıkıntısı 
Sistemin yarallığı zaman boş

luklarını verimli olarak değer
lendiremediklerini belirten öğ
renciler, "Okullanmızda sosyal 
altyapı gelişmediği için boş za
manlarımızı üretken olduğu
muz bir zaman dilimine dönüş
türemiyoruz. Bu yüzden kredili 
sistemin ~etirdiği zaman boşluk
Iannın bıze hiçbir faydası yok" 

dediler. Kredili sistemde uygula
nan yoklama yönteminin kendi
lerini zor durumda bıraktığını 
söyleyen öğrenciler, başarılı ol
malarına karşın bir ok ki inin 
devamsızlıklarından dolayı dö
nem uzattığını belirttiler. 

Ç)ğretim üyeleri ne diyor? 
Ileti · iın Bilimleri Fakültesi'ne 

sistemin uygulanı ı konusunda 
Do . Dr. Nazmi l.Jlutak, sistem
deki en temel zorluğun üniversi
tenin tamamının kredili isteme 
geçmemesi nedeniyle ya andığı
nı söyledi. lnutak, 'Açbğınızher 

ders için yeterli öğretim elemanı 
bulmak durumundasınız. Oysa 
üniversitenin tamamı kredili sis
teme ~eçıniş olsa, örneğin Sanat 
Tarihi dersini öğrencifer Sanat 
Tarihi Bölümünde alma imkanı
na kavuşacaklar. Bunun bir so
nucu olarak da öğretim elemanı 
sorunu ortadan kalkacaktır" 
eklinde konu tu .. 

Doç.Dr. Nazmi t;lutak, fakül
teler arasında yapılacak i birliği
nin eğitimin kalitesini yükselt
mek açısından önemli bir adım 
olabileceğine dikkat çekti. 

Devamı 6'da 

Maraton başladı 
U•· niversite genelinde ağıılıklı olarak 

Nisan ayının ikinci ve üçüncü hafıa
lannda yapılan ara sınavlar ba,ıı bôlıiın
lerde taınaınlandı. Sınm !arını taınaın
layaıı fakülteleı yanında Nisan ayının 
soıııı ve Mayıs aymda sınavları olan fa
kültelerde ,.u. 

İki Eylül Kampusü yeşilleniyor 

Ecı.acılık Fakiıltcsi'nde 29 Nisaıı-(i 

1\1,ıvıs. Eğitiııı Fakültesi'nde l,~-17 Ni
san, Hukıık F.ıkültesi'ııde 9 :\laı t-21 
Mart, Edehh,ıt Fakültcsi'ııdc 27 Nisan
ı Mavıs, Fen Fakültesi'ııde, Güıel Sa
ııatlar Fakültesi'ndt· 20 NisaııA Mayıs, 
İlt-ti. im Biliıııleri l•,ıkıiltesi'ııde l,~2,1 
Nis,uı, Mi'ılıcııdislik l\.1iıııaılık Fakülte
si'nck 11-16 Ma;ıs taıilıleri arasında 
aı ,ı s111a\lar ppılacak. 

Beden Fğitiıııi ,·e Spoı Yiiksekokulu 

Hazırlık sınıfları tek 
merkezde toplanıyor. 

3. sayfada 

Ara sınavlarda öğrenciler ter döküyor 

ve Lskiıwhiı Mc-slek \rık.sekoknlu'nda 
23-27 :\fart tarihleri arasıııda ppıları sı
ııaYlaı·, Sivil J la\acılık Yi'ık.sekokulu'ncla 
27 ı isaıı-1 Mayıs ve Turiıııı İ. letınecili
gi \'t• Otelciliği Yük.sekokulu 'ııda ise sı

ııa, l,ıı 4-H M.ıyıs tarihlerinde ;apılacak. 

l\ ırühendislik Mimarlık Fakültesi Çevre Ku
l V .llubü ilk fidan dikimini yaptı. Iki Eylül 
Kaınpusü'nde yapılan fidan dikimi Rektör 
Prof. Dr. Engin Ataç, Rektör Yrd. Prof. Dr. 
Haluk Gürgen, M.M.F. Dekanı Prof. Dı. Er
san Pütün ile SH.YO. öğrencileri ve öğretim 
elemanları kaulclı. 

Bu yıl ilki g~rçekleŞt'n ve devamının gele
ceği belirtilen lki Eylül KaınpU5Ü ye illendir
ıııc çalışmasında yaklaşık yiu adet sedir ve ka
raçam dikildi. 

M.M.F. Dekaııı Prof. Dı. Ersan Pütün, fi
dan dikimi ile İki Eylül K.:unpıısı"ı'nü de Yiı
nuseımc Kaınptt~ü gibi ye il ve ~ılahilir 
hale getinııeyi ve geniş yer kaplapn binaların 
ara~111rla çc\ıesel güıdliğiıı farkedilebiliı 

kıl111ıııa~ının amaçlandığını belirtti. 

Eskişehir'de giyim 
mağazalar ve 
Kent Gezgini 

Zaman Geçerken 
Aydın Boysan 

Sivil Havacılık 
Hakan'la uçtu. 

İki Eylül Kampusü 'nde ağaç dikim 
çalışmalanna öğrenciler de katıldı. 

Üniversite öğle tatilinde 
ne yapıyor? 

4. sayfada 5. sayfada 7. sayfada 8. sayfada 



Görüşler 

Bozüyük Meslek Yüksekokulu'nda 

Öğrenci ne istiyor? 
Serkan Yokuş (Seramik-2) 

Üniversite öğrencisi 
olarak yoğun ders 
programımız içinde 
rahatlayabileceğiıniz, 

dinlenebileceğimiz 

aktivitelere ihtiyacı

mız oluyor. Okulu
muz, sosyal altyapısı tamaınlanma

ınış bir ilçede olduğu için Eskişe

hir' deki fakültelere oranla sosyal ak
tivitelerden uzakta kalıyoruz. Bu yüz
den, okulumuzun öğrencilerinin 

boş vakitlerini geçirebilecekleri tek 
yer; sigara dumanı altındaki kahve
lerde kağıt oynamak oluyor. Bunun 
da üniversite öğrencisine ne kadar 
yakı ·tığı ortada. Fakat başka altema
tifünizin de olmadığı bir gerçek. 
Başka bir sorunumuz ise; çoğu öğ

renci arkadaşımız Eskişehir'de yaşı
yor ve ulaşım zorluğu çekiyor. Ü ni
versitemizden isteğimiz, okul tarafın
dan ulaşım hizmetlerine başlanması. 

Özay Bay-Birsen Çelikel 
( Pazarlama 1) 

Anadolu Üniversitesi gibi büyük 
bir üniversitenin bünyesinde çalış

malarını sürdüren bir yüksekokulun 
spor salonunun olmayışını aklım al
ınıyor. Havalar güzel olduğu zaman 
bu problem olmuyor. Dışarıda rahat
lıkla bu ihtiyacımızı karşılayabiliyo
ruz. Fakat kış aylarında hiçbir şekilde 
spor aktivitelerinde bulunamıyoruz. 
Dolayısıyla yazın gelmesini bekle
mekten başka çaremiz kalınıyor. 
Çoğu arkadaşım gibi bende şehir 

dışından geliyonıın. Bu aşamada ba
rınma yeri açısından çok büyük zor
luklarla karşılaşıyoruz. Barınma so
runumuza bir an önce eğilinmesi ise 
en büyük isteklerimiz arasında. 

Ahmet Tuna (Pazarlama 1) 

Yurt probleminin 
çözülememesinden 
dolayı Bozüyük'te 
otelde yaşamak zo
runda kalıyoruz. Bir 
öğrenci için otelde 
kalmak ise hem çok 

ınasrailı hem de çalışına ortamı açı
sından çok sağlıksız. 

21-24 Nisan 1998 
Yemekhane Yemek 

Listesi 

~: Etli Nol}ut, Bulgur 
Pila,1, Cacık 

~ : Domates Çorba, 
Orıııan K(•babı, R<.>vani 

Bence bir okul için gerekli olan 
unsurların başında çevre düzenle
mesi geliyor. İnsan okula gelirken 
"işte okuluma geliyorum" diyebilece
ği bir his içinde olmalı. Bunun için 
de okul ortamının güzel olması gere
kiyor. Eski bir tekel binasında ders 
görüyoruz. Spor yapabileceğimiz 

alanlar yok. 

Selim Sevinç (Pazarlama) 

Okulumuzun şu 

anki kantini sadece 
yemekhane amaçlı. 

Arkadaşlanınızla soh
bet edebileceğimiz 

bir ortam yok. Yazın 
böyle bir durum ol

muyor ama kışın çok fazla sıkıntı ya
şıyonız. Bunun için eve çıkalım diye 
düşündüğümüzde kiralık ev bulamı
yonız. Bu noktada okulumuzun bize 
arkadaşlarımızla görüşebileceğimiz, 

ders çalışabileceğimiz ortamı sağla
masını istiyoruz. 
Sınıflarımız dar, sınıf pencere sayı

larının azlığı dolayısıyla gün ışığın
dan yararlanamıyoruz. Böyle iç ka
rartıcı bir ortamada ders görmenin 
ise ne kadar yararlı olacağını siz tak
dir edersiniz. Yabancı dilimizin ol
mayışı ise en büyük sıkıntımız. 

Bozüyük halkı öğrenciye sıcak dav
ranmıyor. Sebebini bilemediğimiz 
bir önyargı ile bizi değerlendiriyor
lar. Halbuki onlar için önemli bir 
ekonomik kaynak oluşturuyoruz. Bu
na rağmen davranışları çok rahat51z 
edici. Artık öğrenci gibi yaşamak isti
yoruz. 

Mehmet Sarıkaya (Seramik 2) 

Rektörlüğün yükse
kokullara yeteri bü
yüklükte bütçe ayırdı
ğını düşünmüyorum. 

BMYO'nun en önem
li sonınları arasında 

yurt ve araç problem
leri önemli bir yer tutuyor. Ulaşım 
araçlannın bize maliyeti çok büyük. 
A5lında suçu sadece yönetime yükle
mek doğru değ·il. Bence öğrenci de 
okulumuzu geliştirmek için hiçbir 
şey yapmıyor. 

Kürşat Yanar-Serkan Turan 
(Pazarlama l ) 

Okulumuzda sosyal faaliyetler ba
kımından sıkıntı var. Bir üniversite 
öğrencisi olarak araştırma yapmamız 
gerekiyor. Bunun içinde araştırma 
yapabileceğimiz kaynaklara ihtiyacı
mız oluyor. İşte hu noktada kütüpha
nemizin olanakları çok az ve yetersiz 

kalıyor. Bundan dolayı aradığımız 

kaynakları bulamıyoruz. 

Bir diğer sıkıntımız ise Bozüyük'te 
barınma imkanlarının yetersiz oluşu. 
Eğer yurtta kalmak istemeyip, evde 
kalmayı tercih ettiğimizde kiralık ev 
bulamıyoruz. Çünkü Bozüyük'te öğ
renciye ev verilmiyor. Bozüyük halkı
nın öğrenciye karşı önyargılı nıtu

mundan kaynaklanıyor bu. 
Günümüzün şartlarında eğitim 

için bilgisayar vazgeçilmez bir ola
nak. Mezun olduktan sonra da bizde 
aranan önemli özelliklerin başında 
bilgisayar hakimiyeti geliyor. Bilgisa
yarlarımızın sayılarının ve kapasitele
rinin az olması da bizler için deza
vantaj oluşturuyor. 

Barış Birgi (Muhasebe 1) 
Ders saatlerimiz ar

tırılmalı. Bunun ya
nında okulumuza bir 
İngilizce laboranıvan 
kurulmalı. Bilgisayar 
laboratuvarındaki bil
gisayarların değişme

sini ve İnternet bağlantısının kurul
masını istiyoruz. 

Cem-Ünal-Ahmet 
Biz Bozüyük Meslek Yüksekokulu 

öğrencileri olarak en büyük sorunu
muzun kültürel et!Gnliklerden uzak 
kalmamız olduğunu düşünüyoruz. 

Derslerimiz bittiğinde ya kahvehane
lere gidip kağıt, okey gibi oyunları 
oyııamak ya da televizyon izlemek zo
runda kalıyoruz. Bunlardan başka 

yapabileceğimiz hiçbir alternatifimiz 
yok. Bizler genç insanlar olarak fark
lı bir şeyler yapmak istiyoruz ama bu
nu gerçekleştiremiyoruz. Bozü
yük'ün imkanları bu çerçevede çok 
dar ve yetersiz. Bu noktada Anadolu 
Üniversitesi'nin ilçeye ve okulumuza 
destek sağlama5ını istiyoruz. 

Anadolu Üniversitesi'nde bir rad
yo yayınının ba:şladığını öğrendik. 

Fakat biz radyomuzu dinleyemiyo
ruz. Radyomuz diyorum çünkü biz 
onu dinleyemesek de üniversitemi
zin böyle bir etkinliği gerçekleştir
mesini benimsiyor ve destekliyoruz. 
Bir de bu radyoyu dinleyebilirsek da
ha mutlu olacağız. 

Gökçe Ocaktar (Pazarlama 1) 
Bir üniversite öğren

cisinin içinde olması 

gereken faaliyetlerin 
hiçbirisi okulumuzun 
bünyesinde bulunma
maktadır. Kaınpusle 

ilişkimizin sağlanması

nı ve birtakım etkinliklerin de bura
da gerçekleşmesini istiyoru1.. 
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Neden Kredili Sistem 
Kredili sistemi uygulayan bir üniversiteden 

(ODTÜ) mezun olmamdan dolayı, anılan sisteme 
doğal bir sempatim olduğunu ifade etmek isterim. 
Duygusallığı bir tarafa bırakırsak, bu sistemde, 
kendi fakültemi örnek olarak vermek istiyorum. 
Fakültemize kayıt yaptıran öğrencilerin yüzde 50'ye 
yakın bir kısmı 4. yılın sonunda, yüzde 40 
civarındaki kısmı da takip eden ders yılında mezun 
olabilmektedir. Mutlak sitemde bu kadar yüksek bir 
orana hiç ulaşılamamışur. Bu şekilde başarılı bir 
sonuca götüren kredili sis-
temin, öğrencilerimize :::::=============: 
sağladığı bazı avantajları şöyle 

sıralayabiliriz; 

Prof.Dr. 

1. Bir öğrencinin bir derste
ki başarısı, kendi çabasının 

yanında sınıftaki diğer öğren
cilerin performansı da 
dikkate alınarak belirlenir. 
Böylece sınıfta gizli bir reka
bet oluşur. Bu, derse olan 
ilgiyi artırdığı gibi, seviyenin 
yükselmesine de imkan 
sağlar. Muhsin ZOR 

2. Kredili sistemde bir der- Fen Fakültesi 

sin hiç bir sınavında not -------
barajı yoktur. Derse ait hangi sınav olmsa olsun 
hepsi, sonuca belirlenen oranlarda katkı getirir ve 
ôluşan sonuç sınıf durumuna göre bir harf notu ile 
değerlendirilir. 

3. Sınavlarda sorulan sorulara v~rilen cevapların 
değerlendirilmesinde muhtemel bir hatayı yok 
kabul edersek, sorulan soruların zorluğu veya 
kolaylığı ya da adil olup olmadığı gibi bir tartışmaya 
yahut şüpheye bu sistemde yer verilmez. Bu sebeple 
öğretim elemanı sınav sorusu hazırlarken bir 
sıkıntıya düşmez. Böylece sorulan sorular öğrenciyi 
daha üst düzeye ta ıyacak nitelikte olabilmekte ve 
öğrenci derslerini yüzeysel değil daha ayrıntılı 
çalışabilmektedir. 

4. Öğrenci, üniversiteye girdiği andan itibaren 
denetim altındadır. Öğrenci, kurumuyla ilişkisinin 
kesilmesine meydan vermemek için, kendini 
çalışmaya zorlar. Bu da mezuniyet oranının yüksek 
olmasına sebep olur. 

5. Bir öğrencinin mezun olabilmesi için genel not 
ortalamasının en az 2.00 olması ve tekrar dersinin 
bulunmaması gerekir. CC'nin altında alınan notlar, 
genel not ortalamasını 2.00'ın altına çektiği gibi, 
üzerindeki notlar da 2.00'ın üzerine çıkarır . Böylece 
CC'nin üzerindeki notlar, CC'nin altındaki notları 
telafi etmekte kullanılır. Bu, öğrenciye önemli bir 
avantaj sağlar. 

6 . Başarılı ve kendine güvenen öğrenciler, üst 
sınıftan da dersler almak suretiyle, erken mezun 
olma durumuna gelebilirler. 

Sonuç olarak; öğrencilerin başarılı olmasında 
önemli katkılar sağlayan kredili sistemin, üniver
sitemizin bütün birimlerinde uygu lanması üniver
sitemiz açısından olduğu kadar, öğrencilerimiz 

açısında da yararlı olacakur. 

' ·•ı .. ~.,. •~ .. ..ı-J.~~..,j,...J./f J.,.l,._..j.:,. 
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Hazırlık sınıfları i,in merkez 
Eğitim Fakültesi öğretim üyesi Prof.Dr. Gül Durmuşoğlu An?dolu Üniversitesi hazırlık sınıflarını tek çatı 
altında toplamayı aı:rıaçlayan projeyle tüm öğrencilerin lnglizce hazırlık eğitimi alacağını söyledi. 
Durmuşoğlu, bütün Universiteyi kapsayacak projenin 2000 yılına kadar tamamlanacağını belirtti. 

Prof. Dr. Gül Dunnuşoğlu 

seçiınleıinde gündeme 
gelen bu konu şu anda 
proje aşamasında, ko
nuyla ilgili 20 kişi yurt
dışına gönderilecek. 
Daha önceki uygulama 
dağınık olarak yapılı

yordu. Yeni yapılan

mayla hem yabancı ho
calarımız olacak, hem 
de hazırlık birimlerin
de çalışan okutmanlar 

Kemal İ. Coşkun 

Anadolu Üniversitesi hazırlık 
sınıflannı tek bir çatı altında 

topluyor. Sivil Havacılık YO., 
Eğitim, İletişim Bilimleri ve Mü
hendislik Fakülteleri'nin hazır
lık Sınıfları'nı kapsayacak tek 
merkez uygulaması gelecek ders 
döneminde başlıyor. Konuyla il
gili görüşlerini aldığımız Eğilim 
Fakültesi öğretim üyesi Prof. Dr. 
Gül Durınuşoğlu, hazırlık sınıf
larının tek merkezde toplanma
sını şöyle açıkladı; "Rektörlük 

bir çatı altında birleşe
cek. Böylelikle insan gücünü ve 
kaynaklarını daha ekonomik bir 
şekilde kullanacağız" Amaçları

nın daha iyi İngilizce eğitimi ver
mek olduğunu söyleyen Durmu-
oğlu, hazırlık binasında eğitim 

için tüın donanımların olacağı
nı kaydetti. Sınıf içi eğitimlerle 
birlikte uygulamalı eğrim vere
rek öğrencilerin boş zamanla
rında da lngilizce ile içiçe olma
larını hedeflediklerini kaydede
den Durınuşoğlu, "Laboratuvar-

Prof. Dr. Demir inan: İki yüz yıl içinde kömür, kırk 
ile altmış yıl arasında petrol tükenme boyutuna 
ulaşacaktır. 

Enerii konferansı ger!ekleflİ 
Al URUŞ 

nadolu Üniversitesi'nin ku-
ılnşunnn 40.yıl etkinlikleri 

kapsamında Fen Fakültesi Fizik 
Bölüırıü "Günes ve Diğer Tü
kenmez Enerji Kaynakları" ko
nulu bir konferans düzenlendi. 

Kongre Merkezi K.ımıııı Sa
lon' da 17 Nisan cuma günü 
gerc;·ekle t·ıı konferansa Ha
cettepe C ııiversitesi öğretim 
iiyesi ve Eneıji Vakii Başkam 
Pmf. Dr. Demir İnan konuş
matı olarak katıldı. İnan, ek 
em•ıji gerçeğinin, iıısanoğln
nıııı ateşi ktı11laıunasıyla haşla
<lığmı belirtti. 

Cünes Ye diğer tükenmez 
enerji kavnaklarının ôıelliklc
ıiıw değinen İnan; a)11l, yer 
ısısıııın ve güııt·sin tıikt·nıııez 

ene~ji k.aynaklaı ı oldugunıı 
söylt-cli. iki yüz )11 içinde kö
ırıiııim, 40 ile 60 yıl ara,ında 

petrolü11 tükenme boyutuna 
\ılaşacağına değinen İnan, tü
kenir enerji kaynaklarının sı
nırlı olduğnrııın unutulma
ması gerektiğini kaydetti. 
Beş milyar yıllık bir eneıji 

kaynağı olan güneşin, insa
ııoğlunım rahat vt• giiçlii ıuşa
ınayı arzu etmesi doğrultusun
da kullanılınası g<·rekı•ıı en 
önemli kaynak oldnğıı iiıerin
dc duran inan, bu doğal kay
nağın bir saniyede dünyaya 
yansıttığı eıwrjiııin l.5Xl022.J 
(Jull) olduğunu ifa<l<· t'lti ve 
doğal dömisiiın olarak toto
seııtt·z, fosil \'C rakll oluşu

ınıında teınel olan gfınesin, ısı 
ve elektrik eııeıjisine, rüzga
rııı da ıııekanik t·ııeıjiye dô
nüştürülnwsi durııınunda en 
\erimli ve tükcnıne)eCek olem 
eIH·ıjiııiıı Üretil<'ccgini sözleıi
m· ekledi. 

!arda öğrenciler İngilizce TV iz
leyebilecekleri gibi, okuma sa
lonlarında yabancı kaynakları 
takip edebilecekler" dedi. Hazır
lık sınıfı olan fakültelerin ihti
yaçlarına göre İngilizce eğitim 

"Öğrencilerin 
b<;>ş zamanlarında da 

lngilizce ile içiçe 
olabilecekler. 

Laboratuvarlarda 
öğrenciler, İngilizce 
TV izleyebilecekleri 
gibi, okuma salonla-

rında yabancı 
kaynakları takip 
edebilecekler". 

verileceğini belirten Durınuşoğ
lu, gelecek yıl Fen Fakültesi'nin 
de bu uygulamaya dahil olacağı
nı kaydetti. Gelecekteki hedefle-

rini ise Durınuşoğlu şöyle açıkla
<!ı; " 2000 yılına kadar Anadolu 
Universitesi, Bi!kent'te, Boğazi
çi'nde ve ODTL"de olduğu gibi 
hazırlık programını tüm fakülte
lerine yayınayı planlıyor" Hazır
lık programının uygulamaya 
geçmesiyle diğer fakülte öğren
cilerine de kurslar açılacağını 

belirten Dunnu oğlu, hazırlık 

programının öğrencilerle birlik
te öğretim elemanlarına da hiz
met içi seminerle hizmet 
vereceğini ve böylelikle öğretim 
elemanlarının yabancı dil
l~rinin geliştirileceğini kayde~ti. 
Oğrencilerin hazırlık sonrası ln
gilizce'lerini idame ettirebilmesi 
için fakülte derslerinin üçte 
birinin İngilizce olması için 
çalışmalarını sürdürdüklerini 
kaydeden Durınuşoğlu, farklı 

uygulama ve kurlarla iyi İngiliz
ce eğitimine yönelik pratik ağır
lıklı eğitim vereceklerini sözler
ine ekledi. 

Rahmi Koc Üniversitemizde 
# 

Sanayici ve işadamı 
Rahmi Koç "Dünyada
ki gelişmeler ve Türki
ye" konulu bir konfe
rans vermek üzere 
Anadolu Üniversitesi
ne geldi. 
TToç Holding Yônetim Kumlu 
..l."-Başkanı Rahmi Koç 16 Nisan 
Perşembe günü Anadolu üniver
sitesi Rektörü Prof. Dr. Engin 
Ataç'ı ziyaret etti. 

Eskişehir Ticaret Odası Başkanı 
Cahit I ık, Eskişehir Sanayi Odası 
Başkanı Sava1 Öıaydeniz'in ve 
Ana. 0. eski Rektörleıinden•Prof. 
Dr. Yılına;, Büyükerşen 'in hazır 

bulunduğu ziyaretin ardından 

Rahmi Koç, ETO'da 'Dünyadaki 
geli. meler ve Türkiye" konulu bir 
konferans verdi. Anadolu Üniver-

İşadamı Rahmi Koç 

sitesi tarafından hazırlanan sine
vizyon gösterisinin de izlendiği 

konferansta Rahmi Koç, Türki
ye'nin dünyadaki geli ınelere ya
bancı kalmama~ımn gerekliliği ve 
eğitim eksiklikleıirıin gidiıilmesi 
üstünde durdu. 

Büyükel~i' den pembe tablo 
Anadolu Üniversitesi 40. yıl 

etkinlikleri çerçevesinde dü
zenlenen "Dış İlişkiler Açısın
dan Tüıkiye Ekonomisi" konu
lu konferansa kon uşınacı ola
rak katılan _Dışişleri Bakanlığı 
Ekonomik l. ler Genel Müdü
rü-Büyükelçi Mehmet Nuri 
Eıen, Tiirkive ekonomisinin 
geleceğinin umut vaat ettiğini 
söyledi. 

Türkiye ekonomisindeki ge
li ııwlcı i altı ııoktada toplayan 
Eıen, ekonomik gidi atın 
ohımsuı göıüktüğiinii, ancak 
göıde!ı kaçan çok arpıcı geli!ı
ınclerın de olduğuna değindi. 

Bu gelişmelerin kaynağını 
oluşturan altı önemli noktayı 

sıralayan Ezen, bunların bavul 
ticareti, GAP, p~trol-doğalgaı 
boru hattı, KOBI, turizm, böl
gesel bütünle ıııeden olustu
ğunu vurguladı. Bu altı nokta
daki gelişıııeleri verilerle ör
nekleven Eıeıı, konuşmasını 
şu sölierle tamamladı: 
"OECD'niıı 2015 yılı için ha
ıııladığı rapordan alınan para
metıeler söylediklerimi teyit 
ediyor. Türkive'de nüfus artı ·ı 

düı('nlİ, toprak verimli. Peınbe 
tablo çiııniyorııııı, gerçeği sö ,_ 
liiyonıın." 

Öğrencilere 
tatil olanağı 

Anadolu L'niversitesi Karaca
ali Eğitim ve Dinlenme Tesisle
ri'nden yararlanmak isteyen öğ
rencilerin 10 Mayıs 1998 tarihi
ne kadar İaşe Müdürlüğü'ne 
başvurmaları gerekiyor. Müra
caat forınlarının okul sekreter
lerinden temin edilebileceği 

kampın günlük ücreti 400 bin 
TL. Kamp ücreti kayıt anında 
peşin olarak ödenecek. Daha 
önceden kamp imkanından ya
rarlanmayan öğrencilere önce
lik tanınacağı ve kayıt sonuçları
nın 15 Mayıs'ta Ana. L'. Öğren
ci Kafeteryası'nda açıklanacağı 

bildirildi. Kesin kayıtlar ise 5 
Haziran'a kadar yapılacak. Yedi 
dönemden oluşan kamp 11 
Temmuz tarihinde başlayacak 

ve 25 Ağustos'ta sona erecek. 

Beraberce Topluluğu 
EskiJehir' deydi 
Alınanya'dan gelen "Beraber

ce Topluluğu", Anadolu L'ni
versitesi'ni ziyaret etti. Alman
ya'nın Berlin şehrinde yabancı 
uyruklu olup Alınanya'da yaşa
yan gençlere çeşitli danı manlık 
hizmetleri veren ve kültürel et
kinlikler düzenleyen topluluk, 
14 üyesiyle üniversitemizi ziya
ret etti. 15 Nisan çarşamba günü 
gerçekle en ziyarette Beraberce 
Topluluğu üyelerine halkla ili -
kiler birimi tarafından Eskişe

hir'in tarihi yapısı anlatıldı ve 
Kongre Merkezi Kırmızı Sa
lon'da, tanıtım amaçlı bir dia 
gösterisi sunuldu. Beraberce 
Topluluğu üyeleri, gezinin ama
cının kültürel kaynaşmayı sağla
ınak' olduğumı söylediler. Gezi
nin üç ayağından biri olan Eski-
ehir'in kültürel yapısı nedeniy

le kendileri için önem taşıdığını 
söyleye·n topluluk üyeleri gezile
rinin diğer iki ayağının İstanbul 
ve Fethiye olduğunu belirttiler. 

Alman yaıar 
Eğitim 
Fakültesi' nde 
Eğitim Fakültesi'nde, "Türki

ye'ye yerle en gurbetçi gençle
rin yaşadıkları kültür çatı~ması" 
konulu bir konferans düzenlen
di. Alınan yazar Tharsten Bec
ker'in konuşmacı olarak katıldı
ğı konferansta, kimlik sorunu 
~ ayan gurbetçi gençlerin, de
neme ve öykü yazmaya yönlen
dirilmesi hedefleniyor. 20 Nisan 
P.vaıtesi günü saat 10.00'da, F3 
salonunda yapılan konferansta 
gençlerin bugünden b~ !ayarak 
yapacağı çalışmalanıı, Kasını 
ayında tekrar üniwrsitcıniıi ge
lecek olan Becker tarafından 
bir atölye çılı ıııası ile değerlen
dirileceği kaydedildi. 
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Eskisehir' de alısveris 
# # # 
BınakMavi 

Ha\'aların yavaş yavaş ısındığı 

şıı günlerde, mağaza vitrin
lerinde hummalı bir yaz hazırlı
ğı başladı. Erkeklerde geçen }1-

lın modası olan düşük bel ve dar 
kesim jean pantolonlar bu yaz 
da beğeni toplarken, rahatlığı 

ile ön plana çıkan bol kesimli 
keten ve bahçıvan tipi pantolon
ların da bu yaz oldukça iddialı 
olacağı belirtiliyor. 

Vitrinlerde jean pantolonlar
dan , t-shirt'lere ve gömleklere 
kadar pek çok ürün bulmak 
mümkün. Ancak öğrenciler için 
alı~verişin ekonomik olması da 
büyük önem taşıyor. Dolaştığı

mil ınağaı:alardan, yaz sezonun
da iddialı oldukları ürünleri ve 
fiyatlarını aldık. Alışveıiş turu
muzdaki ilk durağımız Doktor
lar Caddesi'nde bulunan Colle
zione oldu. Mağaza yetkilisi Nec
det Tığlı, hu senenin modasının 
erkeklerde kareli pantolonlar, 
bol kesimli keten ve dar kesimli 
jeaıı pantolonlar olacağını söy
lerken, beach pantolonların da 
oldukça ilgi göreceğini ifade et
ti. 

İkinci duraj:tıınız ise aynı cad
de üıeıinde bulunan Levis Sto
re idi. Mağaza yetkilileri alışveriş 
kartlannda yeni bir uygulamaya 
geçtiklerini ve ôğrencileıin ai
lelerinden gelen paraları temi
nat göstererek birer Levis Kart 
sahibi olabileceklerini vurgula-

C:\ 
PINO 
'C______.....J 
HAMBURGER VE 

PİZZA 
İŞLETMELERİ 

dılar. Levis'te geçen yazdan ka
lan t-shirtler oldukça hesaplı: 

1.3-2.5 milyon lira arasında. T
shirtlerin bu seneki fiyatları ise 
3.7-5.5 milyon lira. arasında de
ğişivoı-. Yolumuzda üçüncü du
rağımız Jordache mağazası,jean 
pantolonların oldukça hesaplı 

olduğu mağazada, pantolonları 
2.75 milyondan ba~layan fiyat
larla alabilirsiniz. Rodi mağaza
sında rse indirim günleri yaşanı
yor. Ozellikle kış sezonundan 
kalan kazaklar 1.95-3.95 milyon 
lira arasırHla değişen fiyatlarla 
satılıyor. Kızılcıklı Mahmut Peh
liv.ırı Caddesi'ndeki Nezir Gi
yim'in sahibi Nezir Aydoğu, bol 
kesimli keten ve bahcıvan tipi 
pantolonların bu yaz rev.ıçta ola-

cağını söylerken, üst giyim ola
rak da yine vücudu saran body 
penyelerin ve canlı renklere sa
hip gömleklerin tutulacağını be
lirtti. Aydoğu, kendilerinin özel
likle keten pantolonlarda olduk
ça iddialı olduklarını belirtti. 
Daha sonra yolumuz Little Big 
mağazasına düşüyor. Little 
Big'te bu yaz bele otuı-an kot 
ceketler ınoda.Jean pantolonlar 
arasında ise firınanın Pioneer 
isimli ürünü oldukça popüler. 
Heınen yanındaki Lee 
mağazasında ise, bize Lee Kart 
avant~jları sıralanıyor. Pe in 
ödemelerde Lee Kart sahipleri 
% 15 indirimden yararlanabilir
ken, taksitli alışverişlerde ise 3 
taksitle ödeme yapabiliyorlar. 

Merkez Adres:İsmet İnönü Cad. 
No:72 Tel: 231 75 32 

İkieylül Cad. Bakım Sk. No: 119 
Tel: 233 15 81 

Osmangazi Üniversitesi Tıp 
Fakültesi 

Tel: 239 39 69 

Savtekin Cad. No: 6 
Tel: 230 59 95 

Çevre Yolu Uçak Müzesi 
Tel: 335 25 65 
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Ken gini 
Bahsisle 

# # 

gelen saygı 

Sinemaya gitıneyenini,r ya da sinen:ıayı sevmeyeniniz var mı? 
Ben giderim ve severim de ama!. .. işin aması var. Geçenlerde 

üç arkadaş An Sineması'na gittik. Ye il An'da bir filimi i,.leyece
giz (Bir filimi diyorum ünkü bazen adından bahsedilmeyecek 
kadar önemsiz filmler de gelebiliyor) biletimizi aldık, fuaye de 
bekliyoruz. 

Neyse saat 19:00 seansı için 15 dakika önceden kapılar açıld ı. 

Yerimize oturmak için hareketlendik ki kapıda] 6-17 yaşlarında 
bir genç yakaladı bizi. Elimizden bileti kapıp önümüze koyuldu. 
Yerimizi gösterip kenara çekildi ve beklemeye başladı. Bizde 
oturduk, paltolarımızı çıkarıyorduk ki bir ses duyduk, "bah iş". 

Bir an teşrifatçı gençle yüz yüze geldik. Tamam gelenek falan 
ama bu kadarı da fazla. -Ben teşrifatçıya para vermek zorunda 
değiliınki, tam bir kabalık. Hem zaten öğrenci bileti, indirimli 
bilet alınışım bu indirimin bir sebebi olmalı- Cebimden çıkarıp 
birkaç bozuk para bıraktım uzattığı ele. Bir paraya bir de bana 
baktı, sonra "ayıp be!" şeklinde söylenerek yanımızdan uzakla tı. 

Aradan zaman geçti, ışıklar söndü ve film tanıtımları başladı. 
Ama bitmeyen bir şey var te rifatçılar ellerinde fenerler salona 
habire birilerini alıyorlar. Bir, üç. beş derken fılın başladı aradan 
da neredeyse yanın saat kadar zaman geçti ona rağmen içeri 
seyirci alınmaya devam ediliyor. Gözümüze gelen her ı ıkla film
den uzaklaştık. Ve sonunda patladık, "bu ne saygısızlık" diye 
bağırdı yanımdaki arkada 1111. Bir an sessiılik oldu. Ve bu sefer 
de bütün salonda konuşmalar bağrışmalar başladı. Aradan 
onbeş dakika kadar daha ge ti. Işıklar söndürüleli 45 dakika 
olmuş ve hala içeri izleyici alınıyor. 

On dakika ara verildiğinde, yanıınııa biri geldi. Sert bir üslup
la "kiın o terbiyesizlik yapan" dedi. Arkadaşım "benim" deyince, 
adam arkadaşımı fuayeye çağırdı. Hep beraber çıktık salondan. 
Baktık etı·afıınu kalabalık. Her bir kafadan bir ses çıkıyor. Birisi 
"sen benim kiın olduğumu biliyor musun?", bir başkası "ne ses 
çıkarıyorsunuz lan", bir ba1kası "siı hiç geç kalınadııııı 1111?" 

seklinde dialoglar geli:ti. Te rifatçı araya girip biıe kızanlara 
"boş verin abiler vaptılaı bir yanlışlık, siı kusurlarına bakmayın". 
Taın o anda hepimiz çıldırdık. Herke, olayı onaylıyor \'C yanlıs 
yapan biz oluyoruz. Biı hatalı ınıpz? Filın izleme isteğimi, tama
men kaybolınuş biı :ekilde çıktık sinemadan. O gün bugündür 
Arı Sineması'nda ne ben ne de arkadaşlarım yapılan hiç bir 
yanlışa ve saygısızlığa sesiıııi,ri çıkarmıyoruz.(?) 

Firma adı Gömlek T-shirt Sweetshirt Jeans Pantolon 

Collcıionc 1.000-..... 699- .... . .......... 1.999-....... 

Lc\İs Storc 6.000-9.900 3. 750-5.500 ........... 7.250-15.950 

Jor<laclıc 2.500-5.000 1.000-4.000 ........... 2. 750-8.000 

Ro<li 2.950-7.500 1.000-4.500 1.950-5.650 2.950-7.500 

Ncıiı 2.350-4.650 1.250- .... 2.350-4.350 3.950-5.750 

Liulc Big 3.250-5.450 1.950-2.750 2.950-4.950 2.950-6.150 

Lcc 5.950-9.900 3.500-5.950 7.500-S.900 7.950-10.500 

(*)Fiyatlar xlOOO TL'dir 
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Mimar kimliğinden çok gezi 
ve mizah yazılarından 
tanıdığımız yazar Aydın 
Boysan üniversitemizde 
zamanın kullanımı ile ilgili bir 
konferans verdi. 

AtillaÖnver 
l\ ırimar ve mizah yazan Aydın Boysan 
lV.lAnadolu L'ııiversilesi'nin 40. yıl etkin
likleri kapsamında bir konferans verdi.14 
Nisan 1998 Salı günü Ana. L'. Sinema ve 
C',ôsteri Salonu'nda düzenlenen konferanta 
yoğun bir ilgiyle karşılaşan Boysal!:, konuş
masma kendini tanıtarak başladı. ünce mi
mar kimliğiyle hazırladığı projelerini fotoğ
raflarla anlatan Boysan, daha sonra Tolstoy, 
Balzac gibi ünlülerden yaptığı alıntılarla 

Kültür -Sanat 

eleştirinin gerekliliği konusuna değinerek 
mimaride eleştirinin yoksunluğu üzerinde 
durdu. Mekan-insan, mekan-zaman, mekan 
ve mekanın şiirselliği konularını, Can Yücel 
ve Nazım Hikmet'tin şiirleriyle süsleyen 
Boysan, 75 yıllık yaşamına sığdırdıklarını 
anlatırken, kullandığı fıkralarla ve sempa
tik tavırlarıyla da dinleyenlere hoş vakitler 
geçirtti. 

Boysan, "zaman geçerken; yaşamı, zaman 
olarak uzunluğuyla değil, zaman dilimine 
sığdırılanlarla değerlendirmek gerekir" de
di. Yaşama olan yaklaşımını konferansta da 
sergileyen Boysan, kısa konferans zamanı
na karanlık, kirlilik, aşk, çevre ve mekan gi
bi konuları sığdırdı. 
Yazın yasamına da değinen Boysan, ya

zarlığa tesadüfen başladığını, ilk olarak 
Hürriyet gazetesinde mizah ve gezi yazıları 
yazdığını, 10 yıllık gazetecilik geçmişinin ol-

Trakya' da sanat beraberliği 

• 

A nadolu l'niversitesi 
.1"'\..Devlet Kow,ervatu
\~ıı ı, Tı,ıkya L'niversite
si Devlet Koııservatuva
rı' 11111 davetlisi olarak 
Edirne- Sabaııcı Küllür 
Merkezı'ııdc bir kon
s<'r vn di. 14 Nisan' ela 
gerçekleşen konserde 
koıısen,\luır .. u tığretiııı 

görevlilerinden piya
noda fl:.ıle Vııral'ın ,·e 
\'iyolensel<IP ( ;an Erdo
ğan, klarnette İlka, Ak
koc.ı, kcırıaıııla Elit Ni
hal Kıııal, lliitte Fbnı 
Baskut ve piyanoda 
Giikhaıı Avbulu.-'un 
seslendirdiği. eserlerle 
ta.'ııa sanat da,aııısıııa

sıııı perçiınlediler. 

Kontrabas öğrencileri lımir'de 
Öğr. Gr.Piyanist Hale Vural 

Mehmet Eınin Yüksel 

Emııt 

i .['1 .. f' .~~. : ÇİIGİMiımf 1 köşesi için her konuda 
,~ ' karikatürlerinizi bekliyoruz 

Dünyanın en önele gekn 
kontrabasçısı kabul e<lileıı 

Gaıy Karr İzmir'cle Anadolu 
L'ni~ersitesi Devlet Konsen·atu
varı öğrencilerini dinledi. 

İzıııir Devlet Senfoııi Orkcst
rası'nın davetlisi olarak Türki
ye've gelen Gaı, Kan biı diıi 
etkinliklerde bnlundu. Karı- 2 
Nisan tarihinde düıenlediği 

Sinemalarda 
Ana.Ü. Sinema Salonu 
The Gaıne 
(Tansiyonu düşmeyen biı film) 
Scaııs: Çarşaınba-Perscınbc 
18:30, Cuına 18:45, C11111aıtesi 
14:45 
MaviAn 
Zor I Icdcf Fare 
(Sevimli biı komedi fılıni) 
Seans: 11-:30, 16:45, 19:00,21: 15 
Yeşil An 
füL~kaııın Adamları 
(De Niro ve Hofınan oy11ncıı
luğıı) 
Seans: 14:30, 16:45, 19:00,21:13 
KırmızıAn 
Kan~ık Piııa 
(Sansasyonel bir Türk fılıni) 
Seans: 14:30, 16:45, 19:00,21: 15 
Kılıçoğlu l.Salon 
Titanic 
(CtHsd efektlerle don,ıtılıııı~ 
bir ask fılıni) 
Seans: 11:00, 14:30, 18:00, 21:15 
Kılıçoğlu 2.Salon 
Küre 
(Fantastik biliııı-kurgıı) 
Seans: 11 :00, 14:30, 18:00,21: 15 

workslıop ile bir çok ilden ge
len konservatuvar kontrabas 
ii,ğrencilerini dinledi. Anadolu 
l'ni,crsitesi Dedet Konsen·atu
\'an öğretim görevlisi Esra Gül 
ve kontrabas iiğrencileri de 
woı kshop'a katıldı. Gaq- Kaı_r, 
workslıop'11n ardından ela Iı

ınir'de ilgi toplayan ba. anlı 
konserler verdi. 

Ti •atrolarda 

Eğitim Fakültesi Oda Tiyatrosu 
J Iarold Pinter'in 
Bir Iek Daha 
Yön: Ali Öıtürk 
Seans: Salı-Persenıbe 18:00 
Ionesco'nıın 

Ders 
Yön: Ali Öztürk 
Seans: Pazartesi-Çarşamba 
18:00 
Ser ilerde 

Ana. Ü. Kütüphane ve 
Dökümantasyon Mer. 
Sergi Salonu 
Antoıı Krajnc 
(,rafık Sergisi 
Palet Sanat Galerisi 
Beril .\ııılanmert 
Seramik, ergisi 
Devlet Güzel Sanatlar Galerisi 
(,.S.F Seramik Böl. Öğrencileri 
Karma Sergisi 

KISA KISA ... 
~anat~ılarımız 
lstanbul' da 

Güzel Sanatlar Fakültesi öğre
tim üyeleri Destek Reasürans 
Sanat Galerisi'nde karına bir 
sergi açtılar. 14 Nisan Salı günü 
açılan sergiye; özgün baskıda 

Atilla Atar, seramikte Zehra Ço
banlı, resimde Abdullah De
mir, heykelde Aytaç Katı, resim 
ve özgün baskıda Ali İsmail Tü
remen eserleriyle katı l dı l ar. 40. 
yıl etkinlikleri kapsamında İs
tanbul'da a ılan sergi, 8 Mayıs 
tarihine kadar sanat severlerle 
bulu acak. 

Gen~ 
Seramik~ilerin 
Sergisi a~ıldı 

Güzel Sanatlar Fakültesi Sera
mik Bölümü Prof. Zehra Çoban
lı Atölyesi 4. sınıf Serbest Sera
mik Ta~arıın öğrenci sergisi 
Devlet Güzel 5anatlaı Galeri
si 'nde gerçekleşiyor. 20 Nisan 
Pazartesi günü düıenleııen bir 
kokteylle izlenime açılan sergi
de Aslı Ertürk, Canan Cürgen, 
Canan Gürel, Dcniı Gürel, Di
lek Öz, Gül Gürel, Özgül Eıııert, 
Semih Kaplan, Sevgi Taner, Ha
tice Kalender, Sultar Şen ve Fat
ma Mant'ın 1997-1998 öğretim 
yılı yaptıkları çalışmaları yer alı
yor. 30 Nisan tarihine kadar iz
lenime açık kalacak sergi, deko
ratif duvar eleınanlaıı, bahçe 
vaıoları, çaydanlık forınlann

dan oluşuyor. 

Bursa'da 
Nevruz-Bahar 
konse ri 

Ana. C. Devlet Koııserv,uııvarı 
öğretim görevlilerinden Prof. 
Zölırap Adıgüzelıade Bursa'da 
Bursa Senfoni Orkestrası'yla bir 
konser verdi. 24 Maı t tarihinde 
Bursa Tayyare Kültür Merke
zi'nde Nevruı nedeniyle verilen 
konserde Türk, Azeri, Kırgız sa
natçılarının eserleri yer aldı. 

Orkestra, L'ıeyir Hacıbevm, Fik
ret \ınirof, Elınira azirO\a, Ga
ra Garaye\, Jıldıı Maldıbaye\".ı 
ve Clvi Cemal Erkin 'in eserleri
ni ba<ianyla seslendirdi. İlginin 
çok yoğun olduğu konserde or
kestranın se{]iğini I-fasan Adıgü
ıelıade üstlendi. 

"Dünyalararası" 
Anıstunalı grafik sanatçısı 

An ton Kı,tjnc'in "Düm~lbr,u ,ı
s!" adlı gı afik sngisi ,\nadolu 
l'ni\ersitcsi'niıı ıo. vıl ctkiıılik
lt'ri kapsamında açıldı. c;üıd 
Sanatlar Fakültesi 'nin orgaııi
ıasvonııyla ,l~ılaıı ,ergi Kütüp
hane ve Döki"ııııaııt,ı,yoıı l\1eı 

kezi Sergi Saloıııı'ııcla, :W Nisan 
tarihine kadaı iıleıwhilen·k. 
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Kredili sistemde son durum 
Baştarafı l 'de 

~kültede kredili sistem uygu
.I' lamalarının gün geçtikçe iyi
leştiğini belirten Doç. Dr. Nazmi 
L'lutak, "Öğrenciler gibi danış
manlar da bu sistemi yaşayarak 
öğreniyor" diye konuştu. L'lu
tak, sistemin daha iyi işleyebil

mesi için İBF'de danışmanlıkla 
ilgili seminerler verdiklerini kay
detti. 
Öğrencilerin zorunlu dersleri

ni alamadıkları yolundaki yakın
maları konusunda ise Doç. Dr. 
Plutak uygulamada bu sonmu 
aştıklarını belirterek şöyle dedi: 
''Yaptığımız kontenjan artınınla
n ve bu tür dersleri bir dahaki 
dönem tekrar açarak öğrenciyi 
rahatlatıyoruz. Bunun yanında, 
kredili sistemin önemli saç ayak
larından biri olan yaz okulu var. 
Bu uygulama sayesinde öğrenci
ler geç mezun olına gibi bir so
runla karşılaşmıyorlar. Eğer 
ders durumu iyi ise okulu erken 
bitirmesi bile gündeme gelebili
yor." 

Ders seçiminde öğrenci ve da
nışman arasmda hir anlaşma ya
pıldığına değinen L'lutak, bu 
konuda öğrenci ve danışmanın 
tek başına söz sahibi olamayaca
ğına işaret etti. 

Sistemin özünde danışman ve 
öğrencinin sık sık iletişim kur
ması bulunduğunu kaydeden 
Doç. Dr. Naı:ıni L'lutak, ''Eğer 

kayıttan kayıta görüşülüyorsa da
nışmanın öğrencinin yetenekle
rini ve ilgi alanlarım belirlemesi 
olanaksız hale gelecektir. Bu ne
denle her danışmanın öğrenci 
ile görüşebileceği boş saatler 
oluşturulmuştur. Ancak bunun 
yapılabilmesi büyük ölçüde öğ
renciye bağlıdır" dedi. 

_Duyurular 
1 1 

SATILIK 
1997 model TOYOTA CARI-

NA, 14 bin kın, çelik jant, füll. 
garaj araba~ı. 

1992 model Lada Niva 4X4, 
5 ileri, orijinal 70 bin kın. 

Peşin veya vadeli olabilir. 

(Tel: 335 88 95, dahili: 3177) 

f er: o:. - -:. /; ' : J 1 
SATILIK 

Microstar (IBM uyumlu) 
Notebook ( 4 MB RAM, DS 1 70 
MB HD, Drive, ext. keyboard, 
ınouse, screen, fax-nıodem 
portları, Windows, PM5 

(Mustafa l'çar: 6161) 

.; X ,,q )Y 'Yi 

SATILIK 
Tam otomatik çanıaşıı 

makinesi, Arçelik 
4 ocaklı fıı-ın, Deıııirdöküm 

(Yasemin Yaıaıı: 3621) 

r )' . ; ... s >• •·'[ 

SATILIK 
Oliınpia Daktilo Makine~i 

(Halil Gürcaıı: I 790) 

İBF' de sorunları çözme 
komisyonu oluşturuldu 

Yönetmeliklerde bulunmayan 
durumlarla karşılaşıldığında her 
öğrenciye eşit davranılmasını 

sağlamak amacıyla İBF'de 
sorunları çözmek ıçın bir 
komisyon oluşt:ulduğunu belir
ten Doç. Dr. Nazmi Ulutak, şöy
le konuştu: 

"Bu gibi durumlarda danışma
nın yorum getirmesi gerekiyor 
ve her öğrenciye eşit davranıl

ması amacıyla sorun çözme 
komisyonları oluşturuluyor. 
Bunlar sorunu gündeme getirip 
çözümünü yaratıyorlar. Bulu
nan bu çözüm bütün bölümlere 
bildirilerek bir daha ayın sorun
la karşılaşıldığında ayın çözü
. mün uygulanarak öğrencilere 
eşit davranılması sağlamyor." 

L'lutak, kredili sistemin ilk 
mezunları verildiğinde sistemle 
ilgili sorunların büyük bölümü
nün ortadan kalkacağına inan
dığını sözlerine ekledi. 
Kontenjansız ders olmaz 
Eğitim Fakültesi Dekanı Prof. 

Dr. Ahmet Konrot, her sistemin 
aksayan bir yönü bulunacağını 
ancak kredili sistemin öğrenci

nin lehine olduğunu söyledi. 
Prof. Dr. Konrot mutlak sistemle 
kredili sistem arasındaki temel 
farkın başarınm değerlendiril

mesinde ve lisans programları

nın düzenlenmesinde ortaya çık
Lığını söyledi. Kredili sistemde 
başarı sıralamasının gnıp içinde 
gerçekleştiğini kaydeden Komot, 
bu sistemde en önemli unsurun 
öğrenci ve danışmam olduğunu 
vurguladı. 

Fakültede üç yıldır kredili sis
temin uygulandığını anlatan 

AERA' dan öğretim 
üyemize davet 

A merikan Eğitim Araşllrınala
rl.rı Derneği'nin (AERA) 13-
17 Nisan 1998 tarihleri arasında 
California'nın San Diego ken
tinde düzenlenlediği geleneksel 
toplantısma Eğitim Fakültesi, 
Eğitim Bilimleri Bölümü öğre
tim üyesi Prof. Dr. Şefik Yaşar 
konuşmacı olarak katıldı. 

Ya ar'ın kauldığı "Değerlen

dirınede L'luslararası Görüşler" 

konulu panelde; Malta, Kanada, 
Finlandiya, İsrail, İngiltere ve Al
manya gibi ülkelerden çok sayı
da eğitim araştırmacısı ve değer
lendiımecisi görüşlerini ortaya 

Konrot, öğrencilerin en büyük 
sorununun kredili sisteme geçiş 
aşamasında program ve ders 
uyumsuzluğunda yaşandığını 
ifade etti. Prof. Dr. Ahmet Kon
rot kontenjanlar konusunda ise 
"Dünyanın hiçbir yerinde kon
tenjansız bir ders okutulmaz. 
Her dersin mutlaka bir konten
janı olur, olmalıdır" diye konuş
tu. Kredili sistemde notlamanm 

Kredili Sistemin 
_ Amacı 
Oğrenciye, araştırma 

için boş zaman }'3!tltmak, 
öğrencinin bir konuda 
uzmanlaşmasını sağla
mak ve danışmanlar ara
alığıyla bilinçli bir şekil
de yonlenclirmek. 

Kredili Sistemin 
_ · Gerekleri: 

1-0ğretim elemanı sa
yısı ve düzeyi yeterli ol
inalı 

~Derslik sayısı yeterli 
o~ 
3-0ğrencinin uzmanla

şabilriiesi için yeterince 
seçmeli ders olriıalı 
4-Araştırma için al!,yapı 

hazır ve yeterli olmali 

öğretim elemanına göre ve yıl
dan yıla değişebileceğini kayde
den Konrot, mutlak sistemde bir 
dersten 49 alan bir öğrencinin 
kalabileceğini, kredili sistemde 
ise 45 puana DD verilerek bu so
runun öğrenci lehine sonuçlan
dırılabileceğini söyledi. 

Prof. Dr. Ahmet Kon rot, bo · 
zamanların değerlendirilmesi 
konusunda ise. unları söyledi: 

Prof. Dr. Şefik Yaşar 

koydu. Değerlendirme ve uygu
lamaları Türkiye'de temsil eden 
bir kaulııncı olarak AERA tara
fından davet edilen Ya. ar, Tür
kiye' deki kuram ve uygulamala
ra ilişkin gelişmeler hakkında 

bilgi verip; bu uygulama ve de
neyimleri diğer yedi ülkenin 
teınsilcileriyle tartıştı. 

Kutlu Doğum Haftası 
Hı. Muhamıned'in d~_)ğuın 

hafta51 dolayısı ile "Ornek 
ve Model Kisi Olarak l Iı.. Pey
gaııı beı" konusu üıeıiııe Ana
dolu L'niversitesi Kongre Mcr
kezi'ııde 20 Nisan güııii bir pa
nel gerçekleştiıildi. Panel vöne
ticisi c~larak Osıııangaıi l'nivcr
sitesi ilahiyat Fakültesi Dekam 
Prof. Dr. Mehmet Maksutoğh!, 
koımmacı olarak Eskişehir il 

Müftüsü Falırettin Aşık, Ankara 
Üniversitesi İlahiyat Fakülte
si'ndeıı Prof. Dr. Sabri Hiıınetli 
ve Dı. Mehmet Görıneı kauldı. 
Konuşmalarında Hı. Pcygaın

bcr'in örnek ki ·iliği ve davraııı -
lan üıeıinde duran komı;;ıııacı
lar, Peygaıııbcr'in hayatından 

örnekler vererek Mii~lünıanlı

ğın nasıl bir kişilik anla;ı. ı getir
diğini vurguladılar. 

"Eğitim Fakültesi'nde kulüp 
etkinlikleri en az dersler kadar 
önemlidir. Fakülte bünyesinde 
19 tane kulüp var ve öğretmen 
adaylanmn sosyal, dünya ile iç 
içe olınalan kapsamında bu ku
lüpler büyük önem taşıyor." 

Kredili sistemde yaz okulunun 
öğrenci ve öğretim elemanının 
isteğine bağlı olarak açılabilece
ğini belirten Prof. Dr. Ahmet 
Konrot, tüm dersler için yaz 
okulu açılması gibi bir zorunlu
luk bulunmadığını söyledi. Kon
rot, bölümlerin açmayı düşün
dükleri dersleri dekanlığa bildir
meleri halinde duyunıında bu
lunabileceklerini kaydetti. 

Kredili sistemle birlikte başarı
sızlık oranının ciddi boyutlarda 
azaldığını ifade eden Konrot, di
ğer fakültelerin de kredili siste
me geçmeleri çağrısını yaptı. 

Yeterince derslik yok 
Anadolu Üniversitesi'nde kre

dili sistemi ilk uygulayan eğitim 
birimlerinden Mühendislik ve 
Mimarlık Fakültesi'nin kredili 
sistem sorumlusu Doç. Dr. Gür
kan Yersel, sistemin iki aşamalı 
olduğunu söyledi. Birinci aşama 
olan uygulamanın tam anlamıy
la işlediğini belirten Yersel, ikin
ci a ama olan seçmeli ders sayısı
nı yüksek tutmadıklarını, uz
manlaşmayı ise derslik sıkıntısı 
yüzünden tam olarak gerçekle -
tiremediklerini kaydetti. İki Ey
lül Kampusü'ne geçtiklerinde 
bu sorunun da ortadan kalkaca
ğını ifade eden Yersel, öğretim 
elemanı sayısı ve yeterliliği açı
sından sıkıntıları olmadığını 

söyledi. 
Öğrenciye boş zaman bıraka

rak araştırma yapmasının da 

sağlandığını belirten Yersel, "Fa
külte olarak yeterli düzeyde kita
bımız var. Teknopark'taki labo
ratuvarlarda öğrenciler deney
ler yapabiliyor. Çalışma saatleri 
içinde açık olan bilgisayar salo
numuz da öğrencilerin hizmeti
ne açık. Dolayısıyla araştırmaya 
yeterli altyapı hazır" dedi. Fakül
telerinde her danışmana fr7 öğ
renci düştüğünü belirten Yersel, 
öğrencinin genel not ortalama
sına göre yönlendirme yapıldığı
nı şöyledi. 

Oğrenci Kılavuzu okunmalı 

Kredili sistemi 1994 yılından 
bu yana uygulayan Bilecik Mes
lek Yüksekokulu'nun Müdürü 
Yrd. Doç. Dr. Zakir Poyraz, sis
tem öğrenciye tam olarak açık
landığında ve öğretim elemanla
rı da sistemi tam olarak kabul
lendiklerinde hiçbir aksaklığın 
yaşanmayacağını kaydetti. Poy
raz, "Öğrenciye verilen kılavu
zun tam olarak okunması gere
kiyor. Tüm hakları burada yazı
lı. Öğretim üyeleri olarak bizim 
de başvurduğumuz kaynak bu 
kılavuz" dedi. Sistemin tam ola
rak uygulanmadığını ifade eden 
Poyraz, "Kredili sistemde çok al
ternatifli dersler koymak zorun
dasınız. Bilecik Meslek Yiikseko
kulu'nun YÖK-Dünya Bankası 2. 
Endüstriyel Eğitim Proje Okulu 
olması yüzünden uyulması zo
runlu bir ders programımız var. 
Dolayısıyla seçmeli ders uygula
masına tam olarak geçemedik. 
Bu da öğrencilerin ilgi duyduk
ları konularda uzmanlaşmasını 
engelliyor" diye konuştu. 

Hazırlayanlar: 

Alper Uruş, Burak Mavi, Öge 
Demirkan, Özgür Nemutlu 

İleliJimde yeni teknoloiiler 
Prof. Dr. Mehmet 

Kesim ~ni İletişim 
Teknolojileri 

Konferansı 'nda 
iletişimin evrensel 

hale geldiğini 
belirtti. 

Özgür NEMUl'LU 
A çıköğretiın Fakültesi 

.l"'\Dekan Yardımcısı 
Prof. Dr. Mehmet Ke
sim, "Yeni İletişim Tek
nolojileri" konulu bir 
konferans verdi. 15 Ni
san Çar aıııba günü düzenlenen 
konferans Anadolu L'niversitesi 
Kongre Meı keıi Kırmızı Salon'
da gerçekleşti. 

Prof Dı. Mehmet Kesim ileti
·im teknolqjisinin tarihçesinden 
bahsettikten sonra ileti iın tek
nolojisinde bugün gelinen nok
taya değindi. Kesim, iletisiın tek
nolojisinde hergün yeni adıınlaı 
.ı.tıldığını ,e bugün ulusal ileti-
im diye bir olgudan bahscdilc
ıniyeceğini, geli~en teknolqjiyle 
ileti iınin enensel hak geldiğini 

belirtti. Türkiye'nin geli ıniş 
teknolojiyle üretilen her iletişim 
aracına sahip olduğunu fakat 
gerek bürokratik nedenlerle ge
.rcksc eğitim eksikliğinden dola
yı iletişim araçlarının geı ektiği 

şekilde kullanılamadığını vur
guladı. Teknolqjinin bir kültür 
olduğuna işaret eden Kesim, 
"Geli~ıniş .ı.raclara sahip olmak 
bir çôıüııı değildir. Önemli olan 
aracın doğru kullaıııını ve içine 
kovabilcceğiıııiı doğru ınater
y.ıldiı" dedi. 

...j 
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Sivil Havacılık Hakan'la uctu 
Futbol B Grubu'nun iki iddialı takımı Sivil Ha acılık Yüksekokulu ile Fen 
Fakültesi arasındaki maçı 3-1 kazanan S.H.Y.0. verajla liderliği ele geçirdi. 

Galip Öztürk 

Bundan önce oynadığı karşıla
malarda 15 gol atan S.H.Y.O. 

geçen yılın üçüncüsü Fen Fak.'ı 
da yenerken zorlanmadı. Sivil 
Havacılığm üstünlüğünde geçen 
karşılaşmanın ilk golü 39. daki
kada S.H.YO.'dan geldi. Ceza 
sahasında topla buluşan Kadir, 
kalesinden çıkan Tolga'nın üs
tünden topu aşırttı ve takımını 1-
0 öne geçirdi. 

dir hakeme sözlü itirazlarını ıs

rarla sürdürünce kırmızı kartla 
oyun dışında kaldı. 

Fen Fak. rakibinin on kişi kal
masından sonra rakip kaleye 
yüklenmeye başladı. 65. dakika
da Serdar'ın kafa vuruşu üst di
rekten döndü. Pozisyonu iyi ta
kıp eden Ersel kafayla golü attı 
ve farkı bire indirdi (2-1). 

# 

Maçın ilk yarısı bu skorla sona 
ererken ikinci yarıya da hızlı baş
layan S.H.YO. 50. dakikada farkı 
ikiye çıkardı. Erkan'ın ortasını 

kontrol etmek isteyen kaleci Tol
ga hoşa çıkınca Hakan kafayla to
pu filelere gönderdi ve durumu 
2-0 yaptı. 56. dakikada S.H.Y.O. 
on kişi kaldı. İlk golün sahibi Ka-

Fark bire indikten sonra bera
berlik golü arayan Fen Fak. hiç 
beklemediğ·i anda kalesinde bir 
gol gördü. Maçın kahramanı Ha
kan kaleci Tolga'nın da hatasın
dan yararlanarak 73. dakikada 
topu ağlara bıraktı ve kendisinin 
ikinci, tak.ıınının üçüncü golünü 
kaydetti. Maç bu sonuçla sona 
ererken S.H.Y.O. averajla B Gru
bu'nun lideri oldu. 

Sivil Havacılık. rakibi Fen Fakültesi karşısında ezici bir üstünlük kurdu. 

Yine guru,r,1.-nd•rılıi•~ 
AnadoluUnivefsitesi 'Bayan Hentööl takım(Hgi üçüncü sıracJa tamamladıktan sonra 
1ürkiye Küpası'ncla da İzmir Büytıkşeftlr Selediyesi1ni eleyerek final-Four'a kalclı. 

Galip Öztiu-k 
T7arşılaşmada İrı ,1a-Naia11-Fevziye
L\ı.Bilge-Dcu ka-E lan a-Qil hma' di:ln 
oluşan -kadr<ısuyla mücadele eden 
Ana.t:ı. Bayan Hentbol takıııu İzılJ.ir 
Büyükşehir Belediyesi karşısmçia çok 
üs~ün bit oyun ortaya koyau. 

Ilk .. yarısıiıı ~,0-6 önde kapatan 
Ana.l', tnaq da 41-14 gibi açık für 
farkla kazanôı. 

Bu sonuçlaAmı..Ü. Mersin'de yapı
lacak Final-Föttr katşıla$malar1na ka~ 
tılmaya hak l<az~dı. .Anadoltı Üni
versİlesi'uin Mersin'deki rakipleri şu 

.takıınlardan oltt~uyor: YKM-Th1Q
Kastaınoırn Şağlıkspor. 
Aiıadolu Universitesi Bayan HerH• 

bol Takımı Antrenörü Sinan Öner 
1

arnaçlannın Tüfkiye Knpa~l'nı ka
zanmak ve Başbakanlık Kı,ıpası' rı.<ia 

,.final oynamak olduğu.mı belirtere~ 
takııhlar)1).da .sakat ve cezalı oywıcu 
buhmmadığını ve diğer takımları ye
necek güçte oldı.ıklarıtıı önemle vtlr· 
gııJadı. 

Ligde üçüncü olarak büyük başarı 
k.a:zandıklarıru ifade eden Öner, asıl 
aına~larının Avrupa Kupalarıııda 
Tfırf<lye'}1 erliyi ~ekilde teınsil etmek 
olduğunu söyledi. 

E.M. Y .O. isi uzatmada bitirdi 
# 

Futbol Elemeleri A Grubu'na yükselme mücadelesinde gülen taraf uzatmada Güzel 
Sanatlar Fakültesi'ni 3-2 yenen Eskişehir Meslek Yüksekokulu oldu. 

Zorlu maç uzatmalara kaldı. 

Fahri Töre 

M
açın ilk tehlikeli atağı 

E.M.Y.O.'dan geldi. 10. daki
kada ceza sahasına giren Kaptan 
Oğuz'un şutunda kaleci Volkan to
pu kornere attı. G.S.F. ilk tehlikeyi 
30. dakikada yarattı. Turan'ın ara
pasında topla buluşan Halil çok 
sert vtırdu. Kaleci Murat topu son 
anda kornere çeldi. 36. dakikada 
Çetin'in havalandırdığı topu Barı 
ağlara gönderdi fakat yan hakem 
po/isyoııu ofsayt olarak değerlen
dirdi. 39. dakikada E.M.Y.O. ilk go
lü buldu. CeLa sahasına giren Çe
tin lopu doksana taktı ve takımını 
1-9 öne geçirdi. 

Ilk yarısı 1-0 E.M.YO.'nun üs
tünlüğüvle sona eren ına<;ırı ikinci 
yansına ela hızlı başlayan E.M.Y.O. 
53. dakikada mutlak bir golden ol
du. Maçın 55. clakika5ında ikili 
mücadele sonrası tartı ınayı sürdü
ren Yener ve Uııml hakeın Murat 
Akyüz tarafından kırmızı kartla 
oyun dı ı kaldılar. G.S.F. beraber-

lik golünü iki takımın 10 kişi kal
ınasıııclan üç dakika sonra buldu. 
Ceza sahasının dışında topla bulu
şan Halil mükemmel vurdu ve ka
leci Murat topu sadece seyretti(l-
1). 61. dakikada E.M.Y.O. yeniden 
öne geçti. 
Maçın kahramanı Oğuz'un şutu 

kaleci Murat'ın müdahalesine rağ
men ağlara gitti ve durum 2-1 ol
du. 70. dakikada sahneye yine çı

kan Gökmen bu kez kaçırmadı. 

Sağdan kale içine ortaladığı Lop 
kaleci Murat'ın büyük hatası sonu
cu ağlara gitti ve skora yine denge 
geldi (2-2). Normal süresi 2-2 sona 
eren ınaçta uı.atınalara geçildi. 
L'zatıııanın 7. dakika~ında G.S.F. 
Kaptanı Murat Geyik E.M.Y.O. 
Kaptaııı Oğuı'u düşürdü ,e 
hakeııı Murat Ak.yüz tereddütsüı 

penaltı noktasını gösterdi. Atışı 
kullanan Engin topıı filelere gön
elerdi ve ıııaça son noktayı koydu. 
Bu sonuçla EMYO A Gnıbu'nda 
mücadele etıne hakkıııı kaıandı. 

Devlet 
Konservatuvarı 

kazanmayı unuttu 

Müh.Mim. zayıf rakibi karşısında zorlanmadı. 

I• ık ma larında galibi
yetle tanışamayan iki 

takımın mücadelesinin 
ilk dakikaları karşılıklı 

basketlerle geçilirken 
5. dakikayı Müh. Mim. 
7-5 önde geçti. Devlet 
Konservatuvarı ilk ma
ça göre çok iyi bir per
formans gösterirken 
karşılaşmanın ilk 10. 
dakikası 10-9 Mühen
dislik Mimarlık Fakül
tesinin üstünlüğüyle 

geçildi. Üst üste basket
ler kazanan Dev. Kon. 
13. dakikada durumu 
15-14 vaparak ilk keı 
öne geçti. 18. dakika 
18-18'lik beraberlikle 
geçilirken son iki daki-

katla 7 sayı üreten 
Müh. Mim. devreyi 25-
19 önde kapatu. 

İkinci yarıya etkili 
başlayan Müh. Miııı. 

25. dakikada farkı 13 
sayıya çıkartarak 35-
22'lik skoru yakaladı. 

Dev. Kon.'mın farkı ka
patma çabaları sonuç 
venneyip Müh.Miın'in 
pota altında etkili biı 

oyun ortaya ıkarına

sıyla 30. dakika 4]-31, 
35. dakika 54-31 ile ge
çildi. Pota altındaki ba
şarısını hücııında da 
sergileyen Mülı. Miııı. 

farkı iyice açtı ve maç
tan 66-'.31 'lik skorla ga
lip olarak ayrıldı. 
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Üniversite öğle tatilinde 
ne yapıyor? 

Bahar aylarının gelmesiyle Üniversite çalışanları ve öğrencileri binalardan dışarıya 
taşıyor. Güzel havanın tadını çıkarmak isteyenler öğle tatilini fırsat bilip kampusün 

bahçelerine kendilerini atıyorlar. 
Kemal İ. Coşkun 

ahar aylarının gelmesiyle 

B. öğrenciler ar!;1k kantinlere 
sığmıyorlar. Ozellikle öğle 

tatillerinde fakülte önündeki 
~ahçelerde yoğunluk yaşanıyor. 
Oğle tatilinde bu yoğunluk Ye
mekhane ve Karavan'ın önünde 
ve Spor Şenlikleri'nin başlama
sıyla spor sahalarında iyiden iyi
ye hareketleniyor. Her yerde bir 
insan, herkes kendince bir şey
lerle uğraşıyor. Elimizde fotoğ
raf ınakinasıyla bu insanları gö
rüntiilüyoruz. Kimi bizi farket
ıniyor. Kimi de ne yaptığımızı 
soruyor. Biz de soruya soruyla 
cevap veriyoruz; öğle tatilinde 
ne_yapıyor sunuz? 

ünce Yemek 
Öğle tatilinin başlamasıyla öğ

renciler ve çalışanlar soluğu Ye
mekhane' de alıyor. Birçok öğren
ci ve çalışanlar Yemekhane'yi ter
cih ediyor, çünkü hem ucuz hem 
de kaliteli. Ancak öğrenciler Ye
ınekhane'uin yetersiz kaldığını ve 
derslerinden dolayı çoğu zaman 
yemek yiyemediklerini söylüyor
lar. Yemekhane'den faydalanaına
yanlaı-a ise alternatif, Karavan. Fast 
food türü yiyecekten hoşlananlar 
için imkan tanıyan Kaı-avaı1'1 da 
tercih edenler az değil. Öğle saat
lerinde kaı-avanın önünde öğren
ciler uzun kuyı,.ıklar oluşturuyor. 
Bazı öğrenciler ise öğle saatlerin
de dersleri olduğu için kantinleri 
tercih ediyor. Ytırt'ta kalanlar ise 
ya Yürtl<antini'ni yada Yurdun ar
kasındaki lokantalara gidiyor. Öğ
rencilerin yemek konusunda şika
yetleri ise benzer; "Bunların dışın
da alternatif bir yer yok". Öğı·enci
ler üniversite içinde ve çevresinde 
öğrencilerin hem beslenebileceği 
hem de ot1ırahilecekleri bir yer ol
ına~ım istiyorlar. 

Öğrenciler fakülte baİıçe~ 
!erinde 

Öğrencilerin genelde öğle ta
tilinde tercih ettikleri ilk yerler 
den biri fakülte kantinleri olu
yor. Bahar aylarının gelmesiyle 
kantinlerden bahçelere çıkan 

öğrenciler zamaı1larını fakülte 
önündeki çimler üzerinde soh
bet ederek geçiryorlar. Bir grup 
öğrenciye soruyoruz, niçin bura
dasınız? Öğle tatilinin çok uzun 
olduğunu ve yapacak başka bir 
şeyleıi olmadıklarını söylüyor
lar. Aynca sosyal aktivitelerin ye
tersiz kaldığım ve yeteıince spor 
tesislerinden faydalanamadıkla
rını ifade ediyorlar. Öğrencile
rin bir kısımda öğle tatilini fırsat 

bilip Kütüphane'ye gidiyor. Ma
lum dönem bitmek üzere tezler 
ve projeler bitirilecek. Bunun 
dışında bazı öğrenciler ise iki sa
at aradan yararlanarak şehirdeki 
kafelerde oturmayı tercih edi
yor. Bazıları koyu bir sohbette, 
bazıları ise okey oyımyor. 

Bir kısım öğrenciler baharın 
verdiği rehavetle çimlerin üze
rinde sohbet ederken bir kısım 
öğrenci ise voleybol oynuyor. 

· Öğrenciler o kadar koyu bir soh
bete dalmışlar ki, bizi farketmi
yorlar. Öğrencilere yaklaşıyoruz 
ve konuşmalarına kulak misafiri 
oluyoruz. Genelde sohbetlerde -
sınav dönemi ve dersler ağırlık
ta. Bazı öğrenciler bisikletle 

kampus içinde dolaşmayı tercih 
ediyor. Bir kısmı ise ağaç gölgesi 
altında ders çalışıyor veya kitap 
okuyor. Bazı öğrenciler ise sevgi
lileriyle vakit geçirmeyi yeğliyor. 
Tabi her fakülte bu kadar şanslı 
değil, örneğin ağaç gölgesi bula
mayan Eğitim öğrencileri fakül
te girişlerinde oturuyorlar. Bazı
ları ise güneşin tadını çıkartıyor. 
Spor Şenlikleri'nin başlamasıyla 
hareketlenen Üniversitemizde 
bazı öğrenciler Futbol Saha
sı 'nda takımlarını destekliyor. 
Ellerinde davulla takımlarına kı
yasıya destek veren öğrencilerin 
sınav dönemi olmasına karşın 
tribünler tıka basa dolu. Bir ara 
bizi farkeden bir öğrenci bağın-

Fast Foot tüni yiyeceklerden hoşlananlar için karavan iyi bir iirsat veriyor. 

yor; "Daha temiz tıibün istiyo
ruz". Yanlız olmak isteyenler ise 
kıyıda köşede tek başına otur
mayı yeğliyor. Biraz da sıcak ha
vanın etkisiyle düşlere dalmışlar 
ve çevreden habersizler. 

Üniversite öğrencileri ara
sında iletişim yok 
Öğrencilerin sıkça dile getir

dikleri sorunlardan biri de kan
tinler. Kantinlerin yetersiz ve te
miz olmadığını, yiyeceklerin ye
tersiz olduğunu söylüyorlar. Ay
nca öğrenciler kantinlerde sa
bahları taze poğaça ve açma.ye
mek istiyorlar. Universite öğren
cilerini biraraya getirecek bir yer 
isteyen öğrenciler, "Fakülteler 
kampus dolayısıyla birbirine za
ten uzak ve bundan dolayı öğ
renciler arasında iletişim kopuk
luğu var. Niçin genel bir kantin 
veya benzeri bir yer yapılmıyor?" 
dediler. 

Öğretim elemanları çalışan_. 
lar ve ortaöğretim öğrencileri 
Öğretim elemanlarının bir ço

ğu Yemekhane'de, bazıları Tur
kuaz Restaurant'ta yemek yer
ken, bazıları da bir nebze stres 
atabilmek için kampus çevresin
deki kafelerde okey, briç oyna
mayı tercih ediyor. İşçiler de ye
mek sonrası atölyelerde çay soh
beti ya da bahçelerde voleybol 
maçları düzenliyorlar. Orta ve il
köğretim öğrencileri ise güıel 

havanın tadını çıkarmasını iyi 
biliyorlar. Okul bahçelerinde 
kendi aralarında oyunlara dal
ını , dünyayı umursamazınış

casma keyi0erine bakıyorlar. 
Öğle tatili Anadolu Üniver

sitesi'nde böyle geçiyor. 


